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Zápis 

k 19. zasedání Zastupitelstva obce Skrbeň, 

které se konalo v pondělí 12. května 2025 od 18:30 v Domě služeb 

 

 

Účast:  7 členů zastupitelstva, viz prezenční listina 

počet přítomných občanů: 3 

 

 

určení zapisovatele:  Lenka Spurná 

pro  7 proti 0 zdržel se 0 

 

Ověřovatelé:  

Kamil Jureček   

pro  6 proti 0 zdržel se 1 

 

Ing. Vladimír Vymětal 

pro  6 proti 0 zdržel se 1 

 

 

 

Navržený program zasedání: 

 

1) Plnění usnesení 

2) Zázemí na hřišti – výběr zhotovitele 

3) Vyspravení cesty na Hynkov 

4) Závěrečný účet a hospodaření obce za rok 2024, účetní závěrka obce a školy 

5) Různé 

 

Bez připomínek a doplnění. 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje navržený program. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 1/19/2025 
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1) Plnění usnesení 

Informaci podal starosta. 

 

- Dodatek č. 9 ke smlouvě o dílo o odvozu a odstranění směsného odpadu byl podepsán 

- Mimo Linku bezpečí a hospic Nejste sami byly všechny žádosti o dar vyřízeny. 

U dvou zmíněných čekáme na vrácení podepsané smlouvy, následně bude dar 

proplacen. 

 

Bez připomínek. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 

 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 2/19/2025 

 

 

2) Zázemí na hřišti – výběr zhotovitele 

Informaci podal starosta. 

V dubnu proběhl výběr zhotovitele zázemí na hřišti. Do soutěže se přihlásily dvě firmy – 

Provádění staveb Olomouc, a. s. nabídli cenu 7 453 967,91 Kč bez DPH a Tomero, s. r. o. 

nabídli cenu 5 527 375,42 Kč bez DPH. 

Vítězná firma v nabídce nedoložila harmonogram prací, který byl dodán dodatečně. Firma má 

na realizaci 1 rok. 

 

Proběhla krátká diskuse: 

K. Jureček – dotaz, zda by druhá firma provedla zhotovení také za 1 rok. 

Starosta – ano, bylo to v zadání. 

Ing. Žižlavský – byla v zadání stanovena bankovní záruka za provedení díla? 

Starosta – ne, pouze klasická pětiletá záruka na dílo. 

K. Jureček – kdy začnou stavební práce? 

Starosta – předpokládá, že začít by se mohlo už koncem měsíce. 

 

 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje ukončení a výsledek výběrového řízení na zhotovitele zakázky 

„Sportovní zázemí Skrbeň“ a schvaluje uzavření smlouvy o dílo s firmou TOMERO s. r. o., 

IČO 02560178. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 3/19/2025 
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3) Vyspravení cesty na Hynkov  

Informaci podal starosta. 

Obci se naskytla možnost získat zdarma asfaltový recyklát z dálnice, konkrétně z pruhu ve 

směru na Olomouc, který se má frézovat v srpnu. Zároveň bude stále Kareta provádět 

rekonstrukci Skrbeňské ulice v Horce. Vznikl tedy nápad využít recyklát na vyspravení cesty 

na Hynkov a realizací pověřit Karetu, která bude mít techniku v Horce. Akci starosta v terénu 

probíral se stavbyvedoucím a Ing. Vrbou, a vznikl návrh, že cesta bude v úseku od mostku na 

konci Hradiska po křižovatku polních cest (úsek cca 1,2 km) vyspravena lokálně a od 

křižovatky směrem k cestě Příkazy-Hynkov bude vyspravena celoplošně (úsek cca 500 m). 

Na celé ploše (1 700 × 4 metry) bude před vyspravením aplikován nátěr z asfaltová emulze. 

Hluboké výtluky budou před položením recyklátu nejdříve vyrovnány kamenivem. 

Kareta nám nabídla toto vyspravení za 726 204,96 Kč bez DPH (878 707,95 Kč s DPH) s tím, 

že nabídka je brána i s rezervou, účtování pak bude podle skutečnosti. Byť se nejedná o malou 

částku, ve srovnání s rekonstrukcí takto dlouhého úseku jde o zlomek ceny.  

Jelikož se jedná o akci, kde je potřeba jednat poměrně rychle, konzultoval toto starosta 

s krajským auditorem. Ten ho informoval, že můžeme zakázku zadat přímo s tím, že záměr 

bude schválen zastupitelstvem a ideálně ho i zveřejníme na úřední desce. 

 

Proběhla krátká diskuse: 

Starosta – je to dobrá příležitost k vyspravení komunikace za slušnou cenu. Dle informace od 

krajského auditora je přímé zadání zakázky bez problému, nutné je zveřejnit záměr. 

K. Jureček – je to finančně únosné. 

Starosta – recyklát bude zdarma, platit se bude doprava a práce. Věc probíral s Ing. Vrbou a 

ten vyspravení recyklátem doporučil. 

M. Doleček – bylo by dobré zjistit i konkurenční nabídky.  

K. Jureček – souhlasí s tím, že se starosta doptá na jinou nabídku. 

Ing. Vymětal a K. Jureček – nemělo by se změnit už teď usnesení? 

Starosta – usnesení nachystal dle doporučení auditora, zveřejníme záměr, který může 

kdokoliv připomínkovat nebo podat jinou nabídku. Během doby, kdy bude záměr viset může 

oslovit další firmu. Pokud bychom nakonec lepší nabídku dostali, lze rozhodnutí změnit na 

dalším zasedání. 

Ing. Vymětal – jakým způsobem bude zadaná zakázka? 

Starosta – objednávkou nebo smlouvou o dílo. 

Ing. Žižlavský – do zápisu napsat, že starosta osloví další zájemce a na dalším zasedání bude 

ostatní informovat o výsledku jednání. 
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Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje záměr vyspravení účelové komunikace „u1a“ a „u1b“ mezi obcemi 

Skrbeň a Příkazy-Hynkov. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 4/19/2025 

 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje nabídku od firmy Kareta s. r. o., IČO 62360213, na vyspravení účelové 

komunikace „u1a“ a „u1b“ mezi obcemi Skrbeň a Příkazy-Hynkov. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 5/19/2025 

 

Starosta informoval, že po schválení předchozích usnesení, je potřeba schválit rozpočtové 

opatření č. 4/2025. Dále informoval, že se přesouvá 1,5 mil Kč na fotovoltaiku na mateřské 

škole, v částce jsou zahrnuty i náklady na administraci výběrového řízení a dotace, které jsou 

předpokládané ve výši 60 % ceny, k tomu je ještě do rozpočtu zahrnuta finanční rezerva. 

Konečné náklady na fotovoltaiku tedy nebudou zdaleka takové. 

 

Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje rozpočtové opatření 4/2025. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 6/19/2025 

 

4) Závěrečný účet a hospodaření obce za rok 2024, účetní závěrka obce a školy 

Viz přílohy. 

Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje celoroční hospodaření obce Skrbeň a závěrečný účet obce Skrbeň za rok 

2024 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce Skrbeň za rok 2024 bez 

výhrad. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 7/19/2025 
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Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje účetní závěrku obce Skrbeň za rok 2024 bez výhrad. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 8/19/2025 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje účetní závěrku ZŠ a MŠ Skrbeň, p. o. za rok 2024 bez výhrad a dále 

schvaluje výsledek hospodaření ZŠ a MŠ Skrbeň, p. o. za rok 2024 a převod kladného 

hospodářského výsledku ve výši 273 085,50 Kč do rezervního fondu příspěvkové organizace. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 9/19/2025 

 

 

5) Různé 

 

a) Pravidla sociálního fondu 

Na minulém zasedání byl schválen rozpočet sociálního fondu. Je potřeba k němu ještě 

schválit pravidla, která upravují výši odvodu, který fond tvoří, ze 3 na 5 % hrubých mezd. 

Žádnou jinou změnu pravidla neobsahují.  

Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje s účinností od 13. 5. 2025 pravidla hospodaření Sociálního fondu obce 

Skrbeň. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 10/19/2025 

 

b) Žádost o audit 

Je potřeba podat novou žádost o audit hospodaření obce pro letošní rok. 

 

Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje podání žádosti o přezkoumání hospodaření za rok 2025 Krajskému 

úřadu Olomouckého kraje. 

 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 11/19/2025 
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c) Žádost o dar – spolek Zet-My 

Informaci podal starosta. 

Spolek Zet-My požádal obec o dar v hodnotě 6 000 Kč. Službu využívá jedna naše občanka  

1-2× týdně, proto starosta doporučil žádost podpořit. 

Bez připomínek. 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 6 000 Kč pro Zet-My, z. s., IČO 08802335. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 12/19/2025 

 

d) Žádost o dar – klub Radost 

Informaci podal starosta. 

Asociace rodičů a přátel zdravotně postižených dětí v ČR – klub Radost, požádal obec o dar 

v nespecifikované výši. Klub žádal obec i v letech 2023 a 2024, kdy Zastupitelstvo žádost 

neschválilo. Službu nevyužívá žádný občan naší obce, proto starosta žádost nepodpořil a 

připomněl domluvený postup, kdy nepřispíváme, pokud službu nevyužívá žádný skrbeňský 

občan. 

Bez připomínek. 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 5 000 Kč pro Asociaci rodičů a přátel zdravotně postižených 

dětí v ČR – klub Radost, IČO 47922281. 

Výsledek hlasování:  pro 0 proti 0 zdržel se 7 

Návrh nebyl schválen. 

 

e) Žádost o dar – Floriánek 

Informaci podal starosta. 

Folklorní soubor Floriánek, z. s. zažádal obec o dar ve výši 15 000 Kč. Prostředky chce využít 

na nákup reproduktoru, doplnění krojů a propagační materiály.  

Předseda spolku pan Josef Fiala doplnil účel použití příspěvku – využívání hudby od jiného 

spolku. 

Bez připomínek. 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dar ve výši 15 000 Kč pro Folklorní soubor Floriánek, z. s.,                 

IČO 23165057. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 13/19/2025 
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f) Rozpočtová opatření 2/2025 a 3/2025 

Informaci podal starosta. 

Byla provedena rozpočtová opatření č. 2 a 3/2025. Opatření se týkají spolufinancování 

projektu Enerkom Moravská cesta, členský příspěvek DSO, oprava poškozených vrat při 

rozvozu obědů, nákup pracovních potřeb zaměstnancům obce, úpravy na dofinancování 

finančních darů a navýšení výdajů na odvod DPH za 1. kvartál. 

 

Proběhla krátká diskuse: 

Ing. Žižlavský – dotaz co je Enerkom. 

Starosta – jde o spolek, který vznikl pod MAS Moravská cesta, zaštiťuje skupinu obcí s cílem 

vzniku energetického společenství. Skrbeň bude mít do začátku fotovoltaiku na MŠ, podstatná 

je pak např. bioplynka v Příkazích.  

Ing. Žižlavský – bude se příspěvek platit každý rok? 

Starosta – zjistí, jak to je. 

Ing. Žižlavský – bude elektřina z fotovoltaiky ve školce sdílená? Není to úplně jednoduchá 

záležitost. 

Starosta – legislativa na to doposud není úplně připravená, v budoucnu snad ano.  

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí rozpočtová opatření č. 2/2025 a 3/2025. 

Výsledek hlasování:  pro 7 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 14/19/2025 

 

 

Diskuse 

 

Nebyl žádný námět do diskuse. 

 

 

Starosta všem přítomným poděkoval za účast a ukončil zasedání v 19:02 hod. 
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Přílohy: 

1) Prezenční listina 

2) Podklady včetně příloh a doplnění 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven       dne: 14. 5. 2025 

 

Zapisovatel:  

Lenka Spurná 

 

 

 

Ověřovatelé:   

Kamil Jureček        dne:   

 

 

 

Ing. Vladimír Vymětal      dne:  

  

 

 

Starosta:   

Mgr. Lukáš Ruffer       dne:  

 

 

 

Místostarosta: 

Ing. Jiří Janda       dne: 

 

 


